
 Z á p i s n i c a  
z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Baškovciach 

 konaného dňa 23.08.2024 o 18.00 hod. 

na Obecnom úrade v Baškovciach 

_________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (je súčasťou zápisnice) 

 

Program: podľa návrhu zverejneného na úradnej tabuli a webovej stránke obce dňa 19.08.2024  

    a uvedeného v pozvánke na zasadnutie OZ (je prílohou zápisnice) 

 

 

R o k o v a n i e : 

 

 

1. Otvorenie a kontrola uznášaniaschopnosti OZ, schválenie programu zasadnutia 

zastupiteľstva:  Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce. Konštatoval, že na zasadnutí sú 

prítomní všetci piati zvolení poslanci a OZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa na uzneseniach.  

Navrhnutý program bol schválený hlasmi všetkých prítomných poslancov.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:  

Za zapisovateľku bola určená Eva Ovšjaníková, za overovateľov zápisnice – Mgr. Vojtech Kuľha 

a Ing. Martin Murník. 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení OZ: 

Plnenie uznesení vyhodnotil starosta nasledovne: 

- priepusty – občanov, ktorých sa to týkalo, starosta oboznámil s upozornením SÚC PSK ústne,  

- dom smútku – vozík; nakoľko vozík je v zlom stave, roky sa nepoužíval, starosta navrhuje 

zakúpiť nový vozík (napr. harmonika). 

Poslanci oponovali tým, že treba pozrieť pôvodný a dať ho do poriadku (gumy na kolesách, 

nafarbiť konštrukciu, novú látku, ...), lebo je dostatočne veľký a vyhovujúci. 

Poslanec Ján Taňkoš – navrhuje, aby sa niekedy poslanci zišli pri Dome smútku a poriešili 

zjazdy pre vozík s truhlou, schody, zábradlie, a pod. 

- vodovod na černinskej ulici – stále sa rieši, či cca 10  domov za potokom bude mať vodovod 

riešený podpichmi popod potok. Je tu ešte možnosť, aby vodovod išiel po pozemkoch 

vlastníkov – vpredu alebo vzadu. Vyhodnotiť tieto varianty musí zhotoviteľ, zmluvu o vecnom 

bremene s dotknutými vlastníkmi pripraví starosta.  

 

 

4. Prerokovanie a schválenie Zmluvy o spolupráci s VVS, a.s.:    

Starosta informoval poslancov, že na základe našej žiadosti zo dňa 29.11.2023 na VVS, a.s., 

ohľadom poskytnutia príspevku vo výške 52 266,75 EUR, čo predstavuje 5 % spolufinancovanie 

obce z vlastných prostriedkov na stavbu „Baškovce-Vodovod“, bol v júli 2024 obci zaslaný návrh 

zmluvy o spolupráci. Následne sme na podnet hlavného kontrolóra obce písali list ohľadom návrhu 

na úpravu časti zmluvy, avšak to nie je tak podstatná zmena, aby sme so schválením zmluvy mali 

vyčkávať. Poslanci sa so zmluvou oboznámili, nielen s časťou o poskytnutí príspevku, ale aj 

s článkom o budúcej kúpnej zmluve o prevode stavby do majetku VVS. Starosta dal hlasovať za 

predložený návrh zmluvy o spolupráci, OZ prijalo nasledovné uznesenie.  

 

 

 



Uznesenie č. 1/8-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Baškovciach  

schvaľuje 

Zmluvu o spolupráci medzi Obcou Baškovce a  Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, a.s. 

Košice o poskytnutí návratného finančného príspevku vo výške 52 266,75 EUR (5 % 

spolufinancovanie stavby „Baškovce-Vodovod“). 

 

Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

        ................................................................ 

          podpis starostu  

 

 

5. Informácia starostu obce o zmene pracovného poriadku: Starosta informoval o zmene 

pracovného poriadku, ktorá nadväzuje na zmenu organizačného poriadku. Pracovný pomer 

k 31.07.2024 končila upratovačka MŠ p. Agáta Murníková. Bola prijatá p. Mária Macková, ktorej 

bol pridaný úväzok 30 % na upratovanie obecných budov. Tiež bol navýšený úväzok kuchárke ŠJ 

z 50 % na 70 %. Na základe toho bolo v pracovnom poriadku upravené rozvrhnutie pracovnej doby 

u týchto zamestnankýň.  

 

Uznesenie č. 2/8-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Baškovciach  

berie na vedomie  

zmeny organizačného a pracovného poriadku obce Baškovce od 01.08.2024.  

 

Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

        ................................................................ 

          podpis starostu  

 

 

6. Rôzne:  

a) Zverejnené zmluvy  – starosta informoval o zverejnených zmluvách za posledné obdobie – 

zmluva o výpožičke (kontajnery 2 ks pri RD 106), zmluva o dielo (stavebné práce – parkovisko 

pri cintoríne, úprava dažďového rigola). 

 

Uznesenie č. 3/8-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Baškovciach  

schvaľuje 

- Zmluvu o výpožičke č. 2024/409-HM s Ministerstvom obrany SR Bratislava na výpožičku 

hnuteľného majetku v správe MO SR (kontajner ubytovací, kontajner sociálny a na 

odpadovú vodu) bezplatne, 

- Zmluvu o dielo č. 25/07/2024 s Ing. Petrom Paulovčákom – VODIP Michalovce na stavebné 

práce „Baškovce – úprava miestneho dažďového rigola“ v sume 45 002,58 €, ,   

- Zmluvu o dielo č. 01/08/2024 s Ing. Petrom Paulovčákom – VODIP Michalovce na stavebné 

práce „Parkovisko pri cintoríne a oplotenie cintorína“ v sume 13 559,09 €. 

 

Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

        ................................................................ 

          podpis starostu  



b) Cintorín – starosta informoval o potrebe prekrytia oporných múrov pri Dome smútku, nakoľko 

vplyvom počasia dochádza k rozpadávaniu múru, dokonca boli zámerne vybraté kamene 

z múru.  

c) Vodovod-Baškovce – najprv starosta informoval poslancov o územnom konaní na prístupovú 

cestu k vodojemu Baškovce. Cesta bude betónová v dĺžke 733 m. Pritom sa bude robiť aj 

elektrika, lebo boli naprojektované len solárne panely pri vodojeme, čo je nepostačujúce. 

Žiadosť na Envirofond sa bude podávať tohto roku. 

V prípade vodojemu Baškovce sa rieši zmena materiálu (nie sklolaminát, ale HD-PE). Máme 

firmu, ktorá to vie zhotoviť, doložila certifikáty, ale musí to odsúhlasiť projektant. 

d) Skupinový vodovod Ohradzany-Baškovce – už je vydané územné rozhodnutie, budeme žiadať 

o stavebné povolenie, ale musia byť k tomu vyjadrovačky, rozpočet, realizačný projekt a pod. 

V tomto roku budeme žiadať dotáciu z Envirofondu. 

e) Dotácia na humanitárnu pomoc 2.kolo – prišla dotácia vo výške 15 000,-- EUR, je tam presný 

rozpis stavebného materiálu, na nákup ktorého sa môže dotácia použiť. V 1.kole sa rozdelila 

humanitárna pomoc do všetkých domov, teraz  poslanci navrhli, aby sa rozdelila len do 

obývaných domov.  

Ján Taňkoš – možno by viac vyhovovalo ľuďom, aby si nakúpili, čo potrebujú, len sa stanoví 

suma nákupu. 

Starosta oponoval, že by to bolo problematické hlavne pri vyúčtovaní dotácie. Preto je potrebné 

dohodnúť sa, čo obec nakúpi. Suma na 1 RD sa upresní podľa počtu obývaných rodinných 

domoch. Bolo prijaté nasledovné uznesenie. 

 

Uznesenie č. 4/8-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Baškovciach  

schvaľuje 

rozdelenie humanitárnej pomoci vlastníkom obývaných rodinných domov v obci.   

 

Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

        ................................................................ 

          podpis starostu  

 

 

f) Rada školy pri MŠ Baškovce – funkčné obdobie riaditeľky Materskej školy Baškovce končí 

30.11.2024. Je potrebné aktualizovať členov rady školy. Preto starosta predložil návrh z radov 

poslancov – Ján Taňkoš, Ľubomír Miško. V utorok bude rodičovské združenie, na ktorom 

zvolia člena do RŠ z radov rodičov. Ešte bude členom RŠ jeden nepedagogický zamestnanec 

a jeden pedagogický zamestnanec. Poslanci prijali nasledovné uznesenie. 

 

Uznesenie č. 5/8-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Baškovciach  

schvaľuje 

členov do Rady školy pri MŠ Baškovce ako zástupcov zriaďovateľa: 

1. Ján Taňkoš, zástupca starostu, bytom Baškovce 80 

2. Ľubomír Miško, poslanec OZ, bytom Baškovce 70 

 

Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

        ................................................................ 

          podpis starostu  

 



g) Zvýšenie poplatku za MŠ Baškovce – na žiadosť riaditeľky bol zvýšený poplatok za pobyt 

dieťaťa v MŠ z doterajších 8,-- EUR na 10,-- EUR s platnosťou od 01.09.2024 – formou 

dodatku k VZN. K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

 

Uznesenie č. 6/8-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Baškovciach  

schvaľuje 

Dodatok č. 1 k VZN č. 8/2022 o určení výšky príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ a na čiastočnú 

úhradu nákladov v ŠJ s platnosťou od 01.09.2024.   

 

Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

        ................................................................ 

          podpis starostu  

 

h) Odpady v obci – starosta informoval poslancov, že sme obecným rozhlasom upozorňovali 

občanov, aby nevyvážali rôzne odpady po katastri obce a aby tieto odpady nespaľovali. Zvlášť 

teraz je neúnosná situácia, nakoľko ľudia prerábajú a zatepľujú, a tak čiernych skládok pribúda.  

Tiež informoval, že obec má veľkokapacitný reťazový kontajner, umiestnený pri cintoríne. 

Poslanci navrhujú osadiť tabuľky s oznamom, že obec je kamerovaná (3 ks), tiež tabuľky 

„Zákaz sypania smetí“ (3 ks) a tiež skúsiť fotopasce (2 ks - náhodne striedať miesta). 

 

Uznesenie č. 7/8-2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Baškovciach  

ukladá 

starostovi obce zabezpečiť a osadiť tabuľky „Zákaz sypanie smetí“ a „Obec je monitorovaná 

kamerovým systémom“ a inštalovať fotopasce. 

 

Hlasovanie:  Za: 5  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

        ................................................................ 

          podpis starostu  

 

i) List od p. Emílie Čerhitovej Humenné – starosta informoval poslancov, že ešte v mesiacoch 

máj-jún 2024 ho kontaktovala p. Emília Čerhitová HE cez SMS, kde obvinila obec, že bolo 

neoprávnene zasiahnuté do jej vlastníckych práv osadením vodovodnej prípojky bez jej súhlasu. 

Žiada obec o vyjadrenie do 14 dní a chce požiadať o odstránenie nelegálnej stavby.  

Obec jej zaslala stanovisko, že stavba „Baškovce-Vodovod“ je realizovaná vo verejnom záujme 

a má všetky potrebné náležitosti – projekt, stavebné povolenie a pod. V jej prípade sa jedná 

o parcelu č. KN-E 205/82, ktorá je v extraviláne obce. V roku 2019 (v čase vybavovania 

stavebného povolenia na vodovod) bola podielovou spoluvlastníčkou, od roku 2022 má podiel 

1/1. Stavebné povolenie bolo vlastníkom pozemkov v extraviláne oznamované verejnou 

vyhláškou. Po uplynutí lehoty vyvesenia nadobudlo právoplatnosť.  

P. Čerhitová následne zaslala list plný upozornení na porušovanie zákona, ale predovšetkým 

chce náhradu ako odškodnenie vlastníka. 

Poslanci boli upovedomení o danej situácii. 

j) Jednorazová finančná výpomoc – starosta informoval, že do termínu 07.07.2024 mohli občania 

(4 skupiny – hmotná núdza, ZŤP, osamelý rodič s nezaopatrenými deťmi, starobný dôchodca) 

podávať žiadosti o JFV. U nás túto možnosť využilo 44 občanov. Zoznam žiadostí bol na 

posúdení na ÚPSVaR Humenné, sociálny odbor, kde posudzovali splnenie nároku u prvých 3 

skupín. Zoznam posudzovala aj Sociálna poisťovňa Humenné – splnenie podmienky veku 

potrebného na nárok na starobný dôchodok. 



k) Akcia Baškovský kotlík – starosta informoval, že z dôvodu zaneprázdnenosti a tiež obsadenosti 

KD sme nerobili Baškovský kotlík. Nakoľko varenie guľášu je v súčasnosti po okolitých 

obciach rozšírené, navrhuje akciu tohto roku vynechať, namiesto toho urobiť napríklad vo 

februári 2025 obecnú zabíjačku. Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

l) Kosenie pozemkov – starosta informoval o povinnosti vlastníkov, nájomcov a správcov 

poľnohospodárskej pôdy predchádzať výskytu a šíreniu burín na pozemkoch. Týka sa to 

intravilánu aj extravilánu. Oznam o povinnosti kosiť dáme na webovú stránku. 

m) Poďakovanie – starosta poďakoval poslancom za vzorné reprezentovanie obce v Zemplínskej 

futbalovej lige – 3.miesto (mužstvo Baškovce-Hrubov), pričom strelecky prispel aj náš poslanec  

Vojto Kuľha. 

Hoci sa starosta takmer na dennej báze stretáva so sťažnosťami, výčitkami, nespokojnosťou 

občanov pri stavbe vodovodu, existujú ľudia, ktorí v maximálnej miere vyšli v ústrety týmto 

prácam a  nerobili žiadne problémy. Preto poďakoval aj p. Mariánovi Murníkovi 121, keďže sa 

kopalo pri jeho pozemku ešte pred zberom úrody. Pán Murník tiež vyrovnal nerovnosti na 

mostíku cez potok Černina.   

 

7. Interpelácie poslancov  

- Ján Taňkoš – navrhuje nainštalovať na šatne svetlo na senzor a solár, príp. aj fotopascu, 

nakoľko sú poškodené dvere na šatniach, zároveň by to pomohlo v boji proti nelegálnym 

skládkam. 

- Mgr. Vojtech Kuľha – nakoľko je pri ihrisku dosť hliny a ak nie je potrebná, bolo by dobré 

zarovnať roh ihriska hlinou. Poslanci s tým súhlasili, zároveň upozornili, že ihrisko treba 

pravidelne mulčovať.  

- Ing. Martin Murník – upozornil, že pri väčších dažďoch povrchová voda z cintorínskej ulice 

zaplavuje dvor Babinského. Starosta o tomto probléme vie, riešilo sa to hlavne terénnymi 

úpravami a čistením priekop pri Hlybokej drahe, pri dome č. 109. Ešte tomu môže pomôcť 

vyspádovanie nového asfaltu. Poslanci uvažovali o osadení cestnej (uličnej) vpuste na tom 

mieste, kde dažďová voda prechádza na stranu Babinského.  

- Ján Taňkoš – chce vedieť, čo je s V3S. Na predošlých zasadnutiach bolo povedané, že 

hlavný kontrolór napíše list. Avšak pán kontrolór nie je na dnešnom zasadnutí OZ, ani 

predmetný list nepísal. Pán Taňkoš na riešení predmetnej veci trvá, preto doporučuje daný 

list napísať. Ak to hlavný kontrolór nechce riešiť, treba to povedať - podniknú sa iné kroky, 

napr. sa nahlási na Polícii. 

                                             

8. Záver:  

Zasadnutie ukončil starosta o 21.20 hod.     

 

 

 

V Baškovciach dňa 23.08.2024 

 

 

Zapísala:  Eva Ovšjaníková  ............................................. 

 

 

Overovatelia zápisnice:    

Mgr. Vojtech Kuľha  ............................................. 

 

  Ing. Martin Murník    ............................................. 

                                        

 

 

          Ing. Pavol Tamáš  

                                                                                                                          starosta obce     


